



Internationale Fachmesse für **Intralogistik-Lösungen** und **Prozessmanagement**

11. – 13. März 2025

Messe Stuttgart

International Trade Show for **Intralogistics Solutions** and **Process Management**

March 11–13, 2025

Messe Stuttgart, Germany

Aussteller-Information
Information for exhibitors

**Jetzt anmelden und letzte
Standplätze sichern!**

Register now to book your spot
before it's too late!

**PASSION
FOR SOLUTIONS**



Die weltweit führende Plattform der Intralogistik



Informationsbörse, Arbeitsmesse, Trend- und Branchenbarometer – dies alles zeichnet die LogiMAT aus, die vom 11. bis 13. März 2025 wieder in Stuttgart stattfindet. Sie ist zukunftsorientiert und bodenständig zugleich und gilt als Wegbereiter neuester Technologien und innovativer Lösungsansätze.

Seit Jahren zählt die LogiMAT zu den weltweit führenden internationalen Fachmessen für Intralogistik-Lösungen und Prozessmanagement. Bereits seit vielen Jahren präsentieren auf keiner anderen Intralogistik-Messe mehr internationale Aussteller gleich zu Jahresbeginn prägende Intralogistik-Trends wie Automatisierung, Digitalisierung und die Mensch-Maschine-Kommunikation als Voraussetzung für ein effizientes Prozessmanagement.

Trotz der Vielfalt ist die LogiMAT aufgrund des hervorragend konzipierten Messegeländes mit klarer Zuordnung der jeweiligen Anbieter-Segmente die Messe der „kurzen Wege“. Auch die Lage direkt am Stuttgarter Flughafen wird gerade von internationalen Entscheidern mit engem Zeitfenster geschätzt. Die LogiMAT hat sich in der Messelandschaft als die Plattform mit Fokus auf das Wesentliche etabliert: das Business.

Profitieren auch Sie von diesem Marktplatz mit ausgezeichnetem Ruf und stellen Sie 2025 aus!

Sichern Sie sich noch einen der wenigen verfügbaren Standplätze.

Unser Messteam steht Ihnen gerne mit Rat und Tat partnerschaftlich zur Seite. Sprechen Sie uns an.

Macher treffen sich in Stuttgart und Sie gehören dazu – deshalb jetzt anmelden!

Zahlen und Fakten / Facts and figures LogiMAT 2024



1.610 Aussteller
(+6%) Exhibitors



67.420 Besucher
(+8%) Visitors



75 Redner
Speaker



125.000 m² Fläche
Exhibition space



40 vertretene Länder
represented countries



16 Fachforen
Trade forums



35% Auslandsbeteiligung
Foreign participation

The leading global platform for intralogistics

LogiMAT – the business-oriented trade show, information hub, and gauge for new industry trends – will return to Stuttgart on March 11–13, 2025. Rooted in a strong tradition and driven by a forward-looking vision, it stands as a trailblazer of the latest technologies and innovative solutions.

For years now, LogiMAT has enjoyed an unrivaled reputation as part of world's leading international trade shows for intralogistics solutions and process management. No other event features such a broad range of international exhibitors showcasing the defining trends in intralogistics: automation, digitization, and the human-to-machine communications that are the bedrock of efficient process management.

The outstanding architectural design of Messe Stuttgart means navigating the LogiMAT's diverse exhibitor segments is a breeze – and easy on the feet! International business leaders on a tight schedule are especially appreciative of the venue's location directly adjacent to Stuttgart International Airport. LogiMAT has established itself among international business events as the platform focusing on what counts: business.

Don't miss out on the benefits of this marketplace with its stellar reputation – join us as an exhibitor in 2025!

Act now to secure one of the few exhibit hall spaces still available.

Contact us – our team is standing by to assist you.

Stuttgart is where the movers and shakers meet. Don't miss out – register today!

Ausstellungsbereiche

- Förder- und Lagertechnik
- Lager- und Betriebseinrichtungen
- Lager- und Produktionssteuerung/Robotics
- Verpacken, Wiegen, Vermessen
- Verladetechnik und -systeme/ Ladungssicherung
- Retrofitting
- Flurförderzeuge und Zubehör
- AGV/AMR
- Informations- und Kommunikationstechnik
- Kennzeichnung und Identifikation
- Kommissioniersysteme
- (Software für) Simulation
- Software für Lagersysteme
- Software für Versand und Transport
- Software für Bestandsmanagement, Inventur und Archivierung
- Outsourcing-Partner
- Logistics Facilities
- Umwelttechnik, Recycling und Entsorgung
- Sicherheit
- Beratung, Planung und Ausführung
- Behörden, Organisationen, Ausbildung und Medien

Konditionen



Standfläche und Preis pro m²

Reihenstand (1 Seite offen):	€ 209,-
Eckstand (2 Seiten offen):	€ 219,-
Kopfstand (3 Seiten offen):	€ 229,-
Blockstand (4 Seiten offen):	€ 239,-
Miet-Systemstand (optional) ab	€ 143,-

zzgl. je m²: AUMA-Beitrag € 0,60 und Werbekostenbeitrag € 5,- inkl. € 2,- je m² Öko-Zuschlag

Rabattstaffel für Standflächen

ab 30 m ²	5 %
ab 70 m ²	10 %
ab 150 m ²	15 %

* Systemstände, AUMA- und Werbekostenbeiträge sind nicht rabattfähig.
Alle Preise verstehen sich zzgl. der gesetzlichen MwSt. von zz. 19 %.

Es gelten unsere Allgemeinen Geschäftsbedingungen.
Änderungen vorbehalten.

Informationen zu unseren Service-Leistungen und Miet-Systemständen finden Sie unter: www.logimat-messe.de



Exhibition areas

- Materials handling and storage technology
- Warehousing and operational equipment
- Warehouse and production controls/Robotics
- AGV/AMR
- Packaging, weighing, measuring
- Loading technologies and systems/Load securing
- Retrofitting
- Ground conveyors and accessories
- Information and communication technology
- Labelling/identification
- Commissioning systems
- (Software for) simulation
- Software for storage systems
- Software for despatches and transport
- Software for stock management, inventories and archiving
- Outsourcing partners
- Logistics facilities
- Environmental technology, recycling and waste disposal
- Security
- Consultation, planning and implementation
- Authorities, organisations, training and media

Conditions



Stand area and price/sqm

Row stand (1 side open):	€ 209
Corner stand (2 sides open):	€ 219
End stand (3 sides open):	€ 229
Island stand (4 sides open):	€ 239
Rental stand system (optional) from	€ 143

Additional: AUMA contribution € 0.60/sqm and advertising contribution € 5/sqm

Incl. € 2 Eco surcharge

Stand discounts

Starting at 30 sqm	5 %
Starting at 70 sqm	10 %
Starting at 150 sqm	15 %

* Stand systems, AUMA fees and advertising costs are not eligible for discounts.

All prices are subject to VAT at the current rate of 19 %. Our standard terms and conditions of business apply. Subject to change and alteration.

Information on our services and rental stand systems:
www.logimat-messe.de/en

Die LogiMAT 2024 im Urteil der Aussteller

„One-Stop-Lösung für
die Intralogistik“

„Die LogiMAT bezeichnen wir als die aktuell relevanteste Intralogistikmesse des Jahres. Das gilt sowohl für die Qualität der Gespräche mit Entscheidungsträgern als auch als Bühne für Innovationen und Trendbarometer.“

Jan Lorenz, Geschäftsführer Toyota Material Handling Deutschland GmbH



„Die LogiMAT hat sich zur Leitmesse in der Intralogistik entwickelt. Auch für uns stellt sie die wichtigste Messe des Jahres dar. Auf dieses Branchentreffen arbeiten wir hin und präsentieren unsere Innovationen zuerst hier.“

Marco Gebhardt, CEO Gebhardt Group



„Die LogiMAT ist für die Intralogistik von entscheidender Bedeutung, denn sie ist die wichtigste Plattform für die Zusammenarbeit in der Branche.“

Kacper Nowicki, Geschäftsführer und Unternehmensgründer Nomagic



„Wir sind begeistert, dass wir hier Firmen aus so vielen Ländern und Kontinenten treffen. Wir hatten Gespräche mit Interessenten aus China, USA und fast allen europäischen Ländern.“

Chris Sherlock, Vice President of Revenue, OPLOG



„Die LogiMAT ist für uns eine sehr wichtige Messe, auf der wir unsere Marke und unsere Stapler sehr gut präsentieren können. Wir sind aus Überzeugung schon von Anfang an dabei und haben die komplette Erfolgsgeschichte begleitet.“

Thomas Lyons, Technischer Verkaufsleiter Combilift



LogiMAT 2024: exhibitor testimonials

“One-stop shop for
intralogistics solutions”

“We see LogiMAT as the most relevant intralogistics trade show of the year. That goes for the quality of conversations with business leaders and its value as a forum for innovations and a barometer of emerging trends.”

Jan Lorenz—Managing Director, Toyota Material Handling Deutschland

“LogiMAT has evolved into the premier trade show for intralogistics. And it’s the most important trade show of the year for us as well. This industry event is a culmination for us, and it’s also where we come to showcase our latest innovations for the first time.”

Marco Gebhardt—Chief Executive Officer, Gebhardt Group

“LogiMAT is critically important in intralogistics, because it’s the premier platform for collaboration in the industry.”

Kacper Nowicki—Co-Founder & Chief Executive Officer, Nomagic

“We’re excited to meet up here with companies from so many countries and continents. We met with prospective customers from China, the US, and nearly every country in Europe.”



Chris Sherlock—Vice President of Revenue, OPLOG

“LogiMAT is a hugely important event for us, offering a premium stage for us to present our brand and our forklifts. We’ve been enthusiastic participants from the beginning and have shared its entire success story.”

Thomas Lyons—Technical Sales Manager, Combilift

Quelle/Source: LogiMAT Daily



Folgen Sie uns
Follow us on  

Veranstalter/Organizer:
EUROEXPO
Messe- und Kongress-GmbH
Joseph-Dollinger-Bogen 7
80807 Munich, Germany
Tel. +49 (0)89 32391-259
Fax +49 (0)89 32391-246
E-Mail logimat@euroexpo.de
Internet www.logimat-messe.de

Termin: 11. bis 13. März 2025

Ort: Messe Stuttgart

Anmeldeschluss: 20. September 2024

Date: March 11–13, 2025

Venue: Messe Stuttgart, Germany

Deadline for registrations: September 20, 2024



October 16–18, 2024

BITEC, Bangkok,
Thailand



February 13–15, 2025

Bombay Convention & Exhibition
Centre, Mumbai, India



April 24–26, 2025

SZCEC, Shenzhen,
China